

# 天主教聖安德肋小學

## 申請 2018/19 小一候補學位事宜

本校獲教育局批准於 2018 年 9 月開辦 5 班 一年級，學生名額 125 人。第一階段「自行分配學位」名額及第二階段「統一派位」名額，均全部額滿。

各位家長如欲為 貴子弟申請小一候補學位，請於本校網頁下載申請表格，填妥後，盡快將有關文件交回本校，郵寄報名亦可，電郵或傳真恕不接受。

\* 遞交表格後，本校職員會致電聯絡家長通知會面日期及時間。



2018 年 5 月 24 日

## 小一候補生報名須知

請申請人親自將有關文件交回本校（請用 A4 紙張），郵寄報名亦可，電郵或傳真恕不接受。

遞交報名表格時，請帶備以下文件的副本，小一候補生面試時則須帶備文件的正本供查閱：

1. 填妥之「申請小一候補學位」表格（貼上近照）
2. 申請學生在自行分配學位中「教育局小一入學申請表(2018)」家長副本(黃色)
3. 申請學生在統一派位中「教育局二零一八年度小一學位分配選擇學校表格」家長存根(綠色)
4. 申請學生統一派位之「小一註冊證」
5. 申請學生之香港身份證 或 出生證明書
6. 家長（父親及母親）或 監護人的身份證
7. 申報居住地址的證明文件（如水、電或煤氣費單等證明文件）
8. 若申請學生為天主教教友，請出示領洗紙
9. 申請學生之最新成績表
10. 歡迎遞交課外活動表現、服務及具特別才藝的證明文件
11. 回郵信封乙個（寫上學生姓名、地址及貼上\$2.00 郵票）

**\* 遞交表格後，本校職員會致電聯絡家長通知會面日期及時間。家長遞交的所有文件副本僅供是次小一候補生申請之用，恕不發還。**

### **Notes on Application for Primary One Places (Waiting List)**

The application form and the photocopies of the supporting documents are required to submit in person or by post. Application via email or fax will not be accepted. Please bring along the photocopies of the following documents for application. The original copies of the documents should be brought for verification when the student attends the interview.

1. The completed application form with a recent photograph attached
2. The Parent's Copy (yellow) of the "Application Form for Admission to Primary One 2018" from the Education Bureau
3. The Parent's Copy (green) of the form of "Choice of Schools of School Places Allocation - Primary One 2018" from the Education Bureau
4. The "Primary One Registration Form of School Places Allocations - Primary One" from the Education Bureau
5. The identity document of the student:  
--- HK Birth Certificate / HK I.D. card / others valid document
6. The HK I.D. card of the parents or guardian
7. The proven document of residential address (e.g. water / electricity / town gas bills)
8. The Baptism Certificate (if the student is a Catholic)
9. The student's latest school reports
10. Other evidence of participation and achievement in extra-curricular activities and services
11. One stamped (\$2.00), self-addressed envelope with student's name written on it



**\* We will inform parents details of the interview by phone. All the photocopies of the documents will be used for the purpose of processing student's application only and will not be returned.**



**天主教聖安德肋小學**  
St. Andrew's Catholic Primary School

學校給予編號 Application No.
1819P1-

2018-2019

**P.1 Spare Places Application Form** 申請小一候補學位 日期：2018 - -

中文姓名 Name in Chinese		性別 Sex		近照 Recent Photo		
英文姓名 Name in English		年齡 Age				
出生日期 Date of Birth	年 月 日 Y M D	籍貫 Native Place				
出生地點 Place of Birth		國籍 Nationality				
證件編號 Document No.		宗教 Religion				
※證件類別 Doc. Type		非香港出生者，到港日期 Date of Arrival in HK		年 月 日 Y M D		
中文住址 Address in Chinese						
英文住址 Address in English						
電郵地址 E-mail Address						
家居電話 Home Tel.		手提電話 Mobile				
現就讀學校 Schools Recently Attended				年級 Class		
<b>家長 / 監護人 Parents / Guardian</b>						
	中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	身份證號碼 I.D. NO.	關係 Relationship	職業 Occupation	聯絡電話 Contact Tel.
父親 Father				父子/父女		
母親 Mother				母子/母女		
監護人 Guardian						
<b>學生之兄弟姊妹 Student's Brothers &amp; Sisters</b>						
姓名 Name	性別 Sex	關係 Relationship	現就讀學校 Schools Recently Attended	級別 Class	同時申請本校 Applying with this student	
					✓ / ✗	
					✓ / ✗	
<b>註冊紀錄 Record of Registration (由本校填寫)</b>						
被編班別		STRN				

**※證件類別 Document Type**

00 香港出生證明書 Hong Kong Birth Certificate	01 身份證 Hong Kong Identity Card	02 護照 Passport	03 回港證 Re-entry Permit
04 身份證明書 Certificate of Identity	05 簽證身份書 Document of Identity	06 入境許可證 Entry Permit	
07 簽證身份陳述書 Declaration of Identity for Visa Purpose	08 單程通行證 One Way Chinese Exit Permit	09 其他 Other	